
 1 

PROTOKÓŁ NR XXII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 30 sierpnia 2016 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

30 sierpnia 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1200 do godz. 1550. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy         p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 

4. Dyrektor SP ZOZ  

w Nowym Mieście nad Pilicą         p. Jolanta Czerwińska 

5. Radna Powiatu Grójeckiego                        p. Anna Steczkowska                    

6. Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów      p. Jan Trzaskowski 

7. Przedstawiciel Terenowej Placówki KRUS   

w Grójcu                                                                      p. Tomasz Wawrzyniak 

8. Pracownicy U M i G w osobach:                 p. Andrzej Przyborek 

                                                                    p. Paulina Bis 

                                                                                     p. Łukasz Klatka 

9. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

zebranym proponowany porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie p. Jolanty Czerwińskiej Dyrektor Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w sprawie bieżącej sytuacji szpitala. 

4. Wystąpienie p. Anny Steczkowskiej przewodniczącej  Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych i Przeciwdziałania Bezrobociu. 
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5. Wystąpienie p. Tomasza Wawrzyniaka przedstawiciela Placówki Terenowej 

KRUS w Grójcu.  

6. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

8. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016-2021.  

c) w sprawie ustalenia opłat za pobyt dzieci i wyżywienie w Żłobku 

Samorządowym prowadzonym przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą. 

d) w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego, dla którego organem 

prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą. 

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na cel publiczny. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady przekazał, że radni zapoznali się na posiedzeniach 

komisji ze zmianami wprowadzonymi do projektu uchwały budżetowej i w dniu 

obrad sesji otrzymali projekt uchwały z wprowadzonymi zmianami. W ppkt d 

zmianie ulega tytuł uchwały, który brzmi nastepująco ,,zmiany Uchwały Nr 

XXI/148/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 23 czerwca 

2016r. w sprawie utworzenia Żłobka Samorządowego, dla którego organem 

prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą oraz nadania statutu. 

Następnie Przewodniczący zaproponował wycofanie z porządku obrad projekt 

uchwały w pkt. 9 ppkt e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

na cel publiczny. Przewodniczący wyjaśnił, że nadal obowiązuje uchwała nr  

XX/134/2008 z dnia 29 lutego 2008 r. i nie jest wymagane podjęcie kolejnej 

uchwały.   

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania porządku obrad. W głosowaniu 

jednogłośnie 14 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało 

się – 0. Przyjęto porządek obrad.   

 

 PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował 

protokół z ostatniej sesji Rady tj. z dnia 23 czerwca 2016 roku był tradycyjnie 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady i umieszczony na stronie internetowej 

Urzędu Miasta i Gminy. W związku z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia 

lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu jednogłośnie 14 za na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 



 3 

PKT 3 

Głos zabrała dyrektor SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą p. Jolanta 

Czerwińska. Sytuacja finansowa w nowomiejskim szpitalu na dzień 31lipca br., 

który podaje raport finansowy przedstawia się następująco zobowiązania ponad 

14 mln. zł., miesięcznie szpital wydaje na obsługę długu ok. 290 tys. zł.  

Zobowiązania z tytułu działalności nadwykonań to kwota ponad 500 tys. zł. 

Natomiast stan zobowiązań to kwota ponad 230 tys. zł. uregulowano m.in. 

zobowiązanie wykonania termodernizacji przychodni w Drzewicy, natomiast 

należności lekarzom łódzkim będą regulowane w formie kwartalnej. Kwota 

zadłużenia w banku Magellan to ponad 3 mln. zł. spłacono 297 tys. zł.  

Zadłużenie z tytułu niepłaconych składek wobec Zakładu Ubezpieczeń 

Społecznych to kwota ponad 300 tys. zł. Jeżeli chodzi o wykonanie projektu 

izby przyjęć, która była realizowana w SP ZOZ w wyniku kontroli 

poinformowano, że zagrożony jest cały projekt i najprawdopodobniej zostanie 

zwrócona cała dotacja w kwocie ponad 3 mln. zł. z odsetkami ponieważ została 

wykorzystana ona w sposób niezgodny z przeznaczeniem. Projekt dotyczył m. 

in. wykonania piwnic, ciągu izby przyjęć razem z łącznikami istniejących w 

budynku i starej części ciągu diagnostycznego. Pojawiło się pierwsze piętro i 

drugie, które nie było objęte projektem. Do końca 2014 roku do kiedy był 

projekt było rozliczane wszystko.  W związku z faktem Mazowiecka Jednostka 

Wdrażania Projektów Unijnych z tego tytułu, że nie było zgodne z 

przeznaczeniem zagroziła zwrotem całości. Dyrektor przekazała, że rozpoczęła 

negocjacje. Mazowiecka Jednostka wyraziła zgodę, aby z każdej faktury 

odliczyć przestrzeń, która nie była objęta projektem.  Zwrócono kwotę ok. 

450 tys. zł. Po tym fakcie pojawił się protokół pokontrolny kończący całość 

postępowania gdzie zbadano wszystkie faktury i wnioski które wpływały. Z tego 

protokołu wynika, że szpital musi zwrócić kwotę ok. 919 tys. zł. z odsetkami. 

Do protokołu pani dyrektor wniosła zastrzeżenia. Projekt zakończył się w 2014 

roku i nic nie można było zrobić ponieważ dokumenty finansowe i dokumenty, 

które były zostały dokonane i opierać się można było tylko na tym co było w 

dokumentach. Zastrzeżenia były takie skąd kwota, którą należy zwrócić. 

Największa sprawa to faktura na kwotę 123 tys. zł. która była poniesiona za 

wykonanie dokumentacji budowlano-wykonawczej faktura została opłacona 

przez unię europejską i opłacona przez Starostę, czyli dwa razy szpital wziął 

środki na ten sam cel. Szpital zapłacił tylko raz, ale środki podjął dwa razy. 

Wiadomo, że unia zażądała zwrotu kwoty wraz z odsetkami. Kolejne przypadki 

to materiały promocyjne, wiadomo, że każdy projekt musi być promowany takie 

są zasady unijne. Natomiast, żeby projekt był promowany  w sposób właściwy 

musi być właściwie oznaczony, że ten projekt jest finansowany z unii 

europejskiej. Wszystkie informacje, wywiady które pojawiały się na portalach 

internetowych nie były właściwie oznaczone toteż unia zażądała zwrotu 

środków na kwotę około 100 tys. zł. Kolejna sprawa to możliwość zwrotu VAT 

– u w momencie kiedy był realizowany projekt. Szpital o zwrot nie wystąpił 
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podczas kontroli unia zażądała zwrotu w kwocie ok. 14 tys. zł. Następna sprawa 

to wykonanie jednocześnie projektu izby przyjęć i wykonanie projektu do 

rozbudowy interny. Powinny być zgłoszone unii dwa odrębne projekty i 

przedłożone dwie faktury. Ponadto było wiele innych nieprawidłowości. Były 

również takie sytuacje, że przy zamówieniach publicznych był wyłoniony jeden 

kontrahent zgodnie z literą prawa. Kontrahent podpisywał umowę, natomiast 

okazało się, że jest kolejnych dwóch kontrahentów skoro tamten wyłoniony był 

w postępowaniu zamówień publicznych. Wszystko zakwestionowała unia 

całkowita wartość budynku izby przyjęć wynosiła 517 tys. zł. z unii 

otrzymaliśmy ponad 2 mln. zł. i z tej kwoty musimy zwrócić 900tys. zł. z 

odsetkami,  jeżeli  nie uznają zastrzeżeń szpitala przynajmniej w części. W 

obecnej sytuacji szpital będzie prosił Mazowiecką Jednostkę  o spłatę należnej 

kwoty na raty oraz umorzenie należnych odsetek. Pani dyrektor podziękowała 

Marszałkowi Senatu RP Stanisławowi Karczewskiemu za pomoc i ogromne 

wsparcie. Szpital otrzyma od pani premier Beaty Szydło za pośrednictwem 

wojewody mazowieckiego i starosty grójeckiego, dotację z budżetu państwa na 

zakup dwóch karetek z wyposażeniem w kwocie ok. 808 tys. zł. Ponadto szpital 

otrzymał dofinansowanie z UE na informatyzację zakładu w kwocie ponad 3 

mln. zł. Podziękowania również Pani dyrektor przekazała za pośrednictwem 

radnej powiatu pani Steczkowskiej Powiatowi za wsparcie finansowe. Szpital 

pozyskał w formie darowizny i dotacji: sprzęt medyczny, wyposażenie na kwotę 

166 tys. zł. 

 

Przewodniczący Rady w między czasie powitał przybyłego na sesję 

przedstawiciela Placówki Terenowej KRUS w Grójcu p. Tomasza 

Wawrzyniaka.    

 

PKT 4 

Głos zabrała radna Powiatu Grójeckiego p. Anna Steczkowska. Radna 

odniosła się do sprawozdania finansowego, które przedstawiła dyrektor szpitala 

p. Jolanta Czerwińska. Stan zadłużenia szpitala na dzień 30 lipca br. wynosi 

ponad 14 mln. zł. w tym zobowiązania wymagalne tzn. takie termin ważności 

minął jest to kwota ponad 2 mln. zł. zadłużenie jakie pozostawiła po sobie 

poprzednia dyrekcja stanowi 70 % naszego rocznego budżetu czyli środków, 

które otrzymujemy z Narodowego Funduszu Zdrowia. Ten stan zadłużenia 

wynika z tego, że poprzednicy rozpoczynając rozbudowę izby przyjęć nie mieli 

zapewnionych  środków na tę inwestycję.  Nie pozyskali pieniędzy, ratowali się 

ze środków przeznaczonych na działania bieżące. Wobec powyższego nie 

płacono dostawcom, kontrahentom, usługodawcom. W momencie kiedy już nie 

było środków na uregulowanie zobowiązań, zaciągnięto kredyt w  parabanku 

Magellan, gdzie roczne oprocentowanie to 12,5%. Rozbudowa kosztowała nas 

ok. 10 mln. zł. a zabezpieczonych środków na inwestycję było ponad 3 mln. zł. 

Ponadto z dotacji, którą otrzymaliśmy z Mazowieckiej Jednostki to kwota ponad 
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3 mln. zł. Wydatki nie były celowe, racjonalne i oszczędne co wykazują 

dokumenty przedłożone po realizacji tego projektu. Takie dokumenty do 

Mazowieckiej Jednostki w grudniu 2014 roku złożyła kierownik projektu, którą 

była pani dyrektor Kwietniewska. Mazowiecka Jednostka w 2015 roku wszczęła 

kontrolę i stwierdziła nieprawidłowości i domaga się zwrotu ponad 900 tys. zł. z 

odsetkami. Więc radna zapytała skąd te środki wziąć skoro na dzień dzisiejszy 

mamy zadłużenie ponad 14 mln. zł. Dodała, do czego doprowadziło nie 

racjonalne, bezmyślne wydawanie środków budżetowych przez poprzednią 

dyrekcję. Gdy szpital tonął w długach wydawano ogromne kwoty na publikacje 

i promocje np. tytuł ,,Lider Regionu”, ,, Kobieta Przedsiębiorcza”. Te publikacje 

prasowe kosztowały 62 tys. zł. do rozliczenia w unii europejskiej podano 60 

faktur na kwotę ponad 50 tys. zł., które unia zakwestionowała. W tym czasie w 

szpitalu brakowało sprzętu był jeden aparat EKG, który obsługiwał cały szpital. 

Środki wykorzystywane na publikacje prasowe na tzw. reklamę, promocję nie 

zostały wykorzystane przez poprzedników w sposób racjonalny i efektywny. 

Nie przestrzegano zasad gospodarności środkami publicznymi. My jako 

pracownicy szpitala widzieliśmy, że szpital jest źle zarządzany, ale dla 

poprzedniej dyrektor ważniejsze były statuetki. Dla ludzi chorych w szpitalu 

najważniejszy jest sprzęt, specjaliści, lekarze. Przypomniała jak się próbowano 

pozbyć dr. Zaraś lekarza o wielu specjalnościach, która stawała w obronie 

nękanych pracowników i która mówiła, że szpital jest źle zarządzany. 

Poprzednia dyrekcja wiedziała o tym, że na rynku medycznym nie ma lekarzy 

mimo wszystko nie chciano zatrudnić dr. Zaraś. Dopiero po interwencji 

pracowników i pacjentów w Starostwie Powiatowym taką umowę podpisano. 

Ale odbyły się wybory zmieniła się władza i została zatrudniona nowa dyrektor 

szpitala - p. Jolanta Czerwińska, która zmieniła diametralnie jakość zarządzania 

w naszym szpitalu. Radna dodała, że z wielkim poświęceniem, aby ratować 

szpital zaangażowała się w pozyskiwanie środków finansowych. W tak krótkim 

czasie w okresie jednego roku pani dyrektor Czerwińska pozyskała dla naszego 

szpitala ok. 5 mln. zł. , zmieniła się tez atmosfera pracy w szpitalu. Pracownicy 

nie boją się zgłaszać problemy jeżeli takie są. Pani dyrektor stara się 

rozwiązywać je na bieżąco. W naszym Powiecie mamy dwa szpitale. Powiat 

grójecki jest jednym z powiatów, który zarządza dwoma szpitalami.  Koszty 

zarządzania tymi szpitalami są ogromne dla powiatu, ale zapewniła, że w miarę 

możliwości będą wspierane finansowo obydwa te szpitale. W tym roku 

przekazano dla naszego szpitala 100 tys. zł. na remont ośrodka zdrowia w 

Drzewicy i 161 tys. zł. na zakup karetek. Odnośnie szpitala grójeckiego jest 

podobna sytuacja. Szpital grójecki w 2010 roku otrzymał ogromną szansę, został 

oddłużony i przekształcony w spółkę. W ciągu czterech lat zadłużyli się na 

ponad 14 mln. zł. to były zobowiązania wymagalne, czyli brak nadzoru ze 

strony zarządcy złe zarządzanie obydwoma szpitalami.  W tej chwili w szpitalu 

zarządza nowa pani prezes. Strata na koniec czerwca tego roku wyniosła 200 

tys. zł. Jest problem z lekarzami szczególnie na oddziale wewnętrznym, trwają 
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rozmowy, szukamy specjalistów. Mamy nadzieję, że do końca września 

uzupełnimy kadrę lekarzy w grójeckim szpitalu.  

 

Sołtys wsi Wólka Ligęzowska zapytała czy jest możliwość uzupełnienia młodej 

kadry  lekarzy w naszej Przychodni Zdrowia.    

Pani dyrektor Czerwińska odpowiedziała, że problemy kadrowe są nie tylko w 

naszej Przychodni jest to problem ogólnopolski, po prostu lekarzy brakuje. 

Przez pewien czas była stosowana zasada prowadzenia specjalizacji przez 

lekarza rodzinnego. Coraz mniej było chętnych  do podejmowania specjalizacji 

z zakresu interny. Ponadto część młodych lekarzy po prostu wyemigrowała. 

Czynione są starania, aby tych lekarzy pozyskać. Kolejna sprawa dotyczy 

wynagrodzenia lekarzy. Lekarze interniści są rozchwytywani przez prywatne 

koncerny trafiają do prywatnych Zakładów Opieki Zdrowotnej, na tych osobach 

się po prostu zarabia.  Te jednostki, które prowadzą prywatne ZOZ- y są w 

stanie zaoferować o wiele większe wynagrodzenie, niż nasz szpital może 

zaoferować.   

 

Głos zabrała radna Iwona Lepa powiedziała, że tak jak na początku gratulowała 

i współczuła pani dyrektor tak teraz dziękuje, za to że daje sobie radę i 

pozyskuje środki. Prosiła o wyjaśnienie czy to 14 mln. zł. zobowiązań jest już z 

tymi środkami, które musimy oddać do unii czy są dodatkowo inne. Pani 

dyrektor odpowiedziała, że do unii musimy zwrócić 919 tys. zł. z odsetkami, 

czyli ok. 1 300 000,00zł. ale było zagrożenie zwrotu całości. Radna dodała, że 

jak rozumie poprzednia  dyrekcja szpitala przekroczyła swoje kompetencje 

poprzez zaciągnięcie pożyczki w firmie Magellan w kwocie ponad 3 mln. zł. jak 

rozumie na takie działania wyraził zgodę zarząd powiatu. Czy taka zgoda była 

wyrażona i kto poniesie za to jakąś odpowiedzialność- zapytała. Wracając do 

wykorzystywania środków na reklamę - ,,Kobieta przedsiębiorcza” zwróciła się 

z zapytaniem do pani dyrektor kobiety przedsiębiorczej, żeby pomogła nam pani 

dyrektor w pozyskiwaniu tych środków skoro była taka przedsiębiorcza. 

Nasuwa się taka refleksja że bardzo wszyscy cieszyliśmy się z rozbudowy izby 

przyjęć, były robione zdjęcia, prezentacje co udało się pozyskać, rozbudowa 

szpitala itd. Okazuje się jednak, że pogrążono szpital że zrobiono wielką 

krzywdę, a nie wielką rzecz. W związku z tym, radna dodała, że miała przykrą 

sprawę w sądzie walcząc o przywrócenie do pracy i była sprawę o mobbing. 

Przytoczyła jak na sprawie sądowej członek zarządu powiatu pan Krzysztof Fiks 

nie mając nic wspólnego z sprawą wykrzykiwał ,,Nowe Miasto to ja, szpital to 

ja, powiat to ja” opowiadał ile to dobrego zrobił dla szpitala i też pani burmistrz 

pomogła. Należałoby się zwrócić do radnego, aby pomógł w załatwieniu tego 

marazmu, który w tej chwili jest.  

 

Pani dyrektor dodała, że jeżeli chodzi o firmę Magellan jest zgłoszenie do 

Prokuratury. Natomiast jeżeli chodzi o poprzednią panią dyrektor został 
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rozwiązany stosunek pracy. Jeżeli chodzi o poniesienie odpowiedzialności 

poprzedniej dyrektor  to kwestia wyższych organów.  

 

Głos zabrał pan Burmistrz wyraził zdziwienie, że pytania zgłasza tylko obecna 

radna Iwona Lepa natomiast żadnych pytań nie zgłaszają radni z poprzedniej 

kadencji. Brakuje na dzisiejszej sesji obecności radnego powiatu, który mógłby 

udzielić odpowiedzi czy Zarząd Powiatu  wiedział o formie zadłużania naszego 

szpitala.  Pan Burmistrz powiedział, że nie będzie już do sprawy nawiązywał, 

ale pewno pojawią się w jakiejś części zdania ze strony sołtysów, radnych co 

rowami, czyszczeniem rowów, drogami. Odpowiedź poniekąd już  padała ze 

strony pani dyrektor. Wiadomo, że my jako gmina mamy problem z drogami 

powiatowymi i wszelkimi inwestycjami, które musimy przeprowadzać z 

powiatem. I brak środków na drogi, na czyszczenie rowów przydrożnych, brak 

dotacji na inwestycje drogowe, to jest skutek rządów. Szpital musi w drodze 

sądowej zwrócić zobowiązanie lekarzom w kwocie 600tys. zł. to należałoby się 

zastanowić ile można byłoby wykonać długości drogi. Na pewno wszystkie 

rowy w naszej gminie byłyby zrobione. I wykonać można byłoby wiele innych 

inwestycji. Skala zadłużenia jest bardzo duża. W powiecie są dwa szpitale i 

rozumie pana starostę, ale czynione są starania, aby coś jeszcze więcej uzyskać. 

Trudną sytuację dało się odczuć przy wykonaniu inwestycji na naszym terenie i 

na drodze powiatowej. Pierwszy etap wykonania inwestycji na terenie osiedla 

wojskowego, gdzie miały być wykonane przekopy w poprzek drogi natomiast 

starostwo chciałoby, żeby przekopy wykonać pod ziemią. Projekt był 

opracowywany kilka lat temu i zapisy są inne. Nawet jeżeli wykonawca zaleje te 

wykopy to wiadomo, że za kilka lat one i tak się ugną i będą uskoki. Więc 

starostwo wystąpiło, że jeżeli my będziemy prowadzić taką inwestycję, żebyśmy 

pokryli asfaltem i wykonali chodnik.  Tak więc trudna jest sytuacja finansowa w 

starostwie i trudna w szpitalu. Pan Burmistrz zwrócił się do pani dyrektor 

Czerwińskiej,  że próbuje wszystko naprawić nie wie jakie są starania pani 

dyrektor, ale wspólnie brali udział w spotkaniu u Ministra Rozwoju p. 

Kwiecińskiego, gdzie dyrektor prosiła o jakiekolwiek wsparcie.  

 

Następnie głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś.  

Wiceprzewodnicząca pogratulowała dyrektor p. Joannie Czerwińskiej, że tak 

dzielnie i merytorycznie potrafi kierować szpitalem. Pani wiceprzewodnicząca 

potwierdziła wypowiedź pani dyrektor, która wspomniała o atmosferze w 

szpitalu. Przedtem zgłaszało się wielu pracowników zapłakanych, nękanych 

żeby podać jakieś leki uspokajające bo inaczej nie mogli pracować. W tej chwili 

praktycznie się to nie zdaża każdy z pracowników może pójść do pani dyrektor 

ze swoim problemem  i przez panią dyrektor nie zostanie wyrzucony lub 

potraktowany jak wróg publiczny numer jeden. Pani wiceprzewodnicząca 

zaznaczyła to co przeszła nie wydaje jej się, że robiła złe rzeczy bo czasami 

zdażało się,  że trzeba było stanąć w czyjejś obronie. Bo jeżeli się wyrzucało z 
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pracy matkę czwórki dzieci to trudno było pozostać obojętnie na ten problem. 

To co zrobiliśmy pracownicy szpitala z częścią pacjentów to była dobra robota 

wyszło to wszystkim na dobre. Patrząc na rozwój przypadków szpital byłby 

sprywatyzowany, a my nie mielibyśmy tych oddziałów w którym się znajdują. 

Tak więc odpowiadając pani dyrektor sytuacja była bardzo tragiczna 

zobowiązania wymagalne opiewały na kwotę ponad 7 mln. zł. pozostało 2 mln. 

zł. jest to duży sukces. Jeszcze raz pogratulowała i życzyła sukcesów.  

 

Sołtys wsi Żdżary p. Jan Dąbrowski zapytał czy w czasie urlopu pana 

kierownika przychodni w Żdżarach jest możliwość przydzielenia zastępstwa 

jeden lub dwa razy w tygodniu.  

Pani dyrektor odpowiedziała, że jest to okres urlopowy i problem jest w 

Przychodni na ul. Spacerowej po prostu brak jest lekarzy. Ten sam problem 

pojawił się w przychodni w Rzeczycy, Drzewicy.  

 

Przewodniczący Rady w kwestii podsumowania wypowiedzi poprzedników 

powiedział, że nie mówimy że robimy wszystko idealnie, czy sama organizacja 

czy przekaz informacji jest idealny. Natomiast obiecaliśmy z panem 

Burmistrzem my jako przedstawiciele samorządu   przy Radzie Społecznej SP 

ZOZ, że co jakiś czas będą przekazywane informacje dla wszystkich jaki jest 

stan rzeczywisty szpitala. Nie musimy się przekonywać co do zasadności tej 

jednostki. Jeszcze wiele pokoleń będzie traktować ten zakład jako ,,oczko w 

głowie”. Jesteśmy w tej radzie, która jest organem doradczym, opiniotwórczym. 

Te zobowiązania które przedstawiła pani wiceprzewodnicząca i pani dyrektor 

one teoretycznie nie powinny być zaciągnięte bez opinii tejże rady. Obecny 

zarząd powiatu i starostwa zaproponował przedstawicieli rady wszystkim 

samorządom z terenu działania tej placówki. Każdy samorząd na którym działa 

SP ZOZ Nowe Miasto ma swojego przedstawiciela tj. Burmistrz, 

Przewodniczący Rady. Przedstawiciele otwierają oczy ze zdziwienia. 

Przypomnę jak mówiliśmy i wszyscy tego pilnujmy, że tego typu placówki  nie 

mogą i nie powinny być i oby tak się nie stało elementami gierek na potrzeby 

polityczne. Kontrole w takich placówkach przeprowadzają jednostki nadrzędne 

urzędu marszałkowskiego. Temu urzędowi powinno zależeć, żeby ten projekt 

był rozliczony idealnie. Następnie prosił o udzielenie krótkich i jasnych 

odpowiedzi o wartość projektu, jakie są środki uzyskane. Zapytał czy dyrekcja 

szpitala w Nowym Mieście i księgowa zrezygnowały z roszczenia o 

odszkodowanie czy jeszcze one trwają. Jeśli chodzi o Grójec czy zostały 

przedsięwzięte kroki w kwestii osób odpowiedzialnych w Zarządzie Powiatu za 

szpital i Rady Nadzorczej tej placówki. Przewodniczący Rady zaznaczył, że na 

dokumentach widnieją podpisy tych osób, które zabezpieczyły te zabezpieczenia 

wekslem. Najprościej byłoby wyegzekwować z tych osób te środki, które gnębią 

tego typu zakłady. Prosił o udzielenie odpowiedzi.  
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 Pani dyrektor Czerwińska odpowiedziała, że wartość projektu izby przyjęć to 

kwota 5 mln. zł. natomiast wartość projektu wraz z rozbudową II piętra szpitala  

opiewa na kwotę 10 mln. zł. Jeżeli chodzi o roszczenia to nastąpiło rozwiązanie 

umowy przez starostwo z poprzednim dyrektorem. Natomiast jeśli chodzi o 

główna księgową został wypowiedziany stosunek pracy z powodu zaufania, 

ponieważ nie poinformowała o wszystkich zobowiązaniach, które były zawarte 

z trzy miesięcznym okresem wypowiedzenia. Wypłacone zostały wszystkie 

świadczenia należne. Na dzień dzisiejszy toczy się sprawa sądowa żąda 

odszkodowania, powrotu do pracy w zakładzie jednak zmieniała na pozew 

odszkodowania zakładu w wysokości  trzech czy czterech miesięcznych pensji. 

Sprawa w toku. Natomiast jeżeli chodzi o rozwiązanie stosunku pracy z p. 

Dorotą Kwietniewską został rozwiązany zgodnie z przepisami z powodu długiej 

nieobecności pracownika w pracy. Najprawdopodobniej został złożony 

przeciwko zakładowi i pani dyrektor.  

 

Radna p. Anna Steczkowska powiedziała, odnośnie grójeckiego szpitala starosta 

podał w pozwie działalność poprzedniego zarządu za brak nadzoru nad tą 

placówką, która w ciągu czterech lat zadłużyła się na kwotę 14 mln. zł. i prezesa 

poprzedniej spółki za niegospodarność.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że jeśli chodzi o obecność i nieobecność 

w obradach sesji ze strony Biura Rady wszyscy radni powiatowi, pan Starosta  

otrzymują zaproszenia, a także pan Marszałek Senatu RP Stanisław Karczewski.  

Przewodniczący przekazał, że na jednym spotkaniu z panem Marszałkiem 

zapewnił, że wygospodaruje czas i dotrze na obrady sesji i będzie wówczas 

okazja żeby porozmawiać. Następnie podziękował pani Dyrektor Czerwińskiej i 

radnej pani Steczkowskiej za przedstawienie sytuacji i ma nadzieję, że tych 

dobrych informacji na kolejnym spotkaniu będzie trochę więcej. Życzył paniom 

cierpliwości i wytrwałości samych sukcesów.  

 

 

 PKT 5 

Głos zabrał przedstawiciel Placówki Terenowej w Grójcu p. Tomasz 

Wawrzyniak. Pierwsza sprawą, która dotyczy rolników to współpraca z firmą In 

Post. Dwa lata temu została zawarta umowa na świadczenie usług pocztowych. 

Do końca lipca współpraca wyglądała w różny sposób. Są gminy gdzie 

placówka wysłała przekazy i te przekazy nie zostały dostarczone. Brak jest 

informacji ile przekazów doręczono, a ile nie doręczono. Firma In Post 

przerwała umowę bez informowania jakie ilości zostały dostarczone. Na dzień 

dzisiejszy została zawarta umowa z Pocztą Polską. Zwrócił się z prośbą o 

przekazywanie informacji w sprawie. Kolejną sprawą jest przyjmowanie 

wniosków o emerytury. Wnioski o emerytury zostały wstrzymane w związku ze 

zmianą programu i te wnioski na razie nie są przyjmowane będą przyjmowane 
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we wrześniu. Prosił o cierpliwość ponieważ to nie wynika z winy pracowników 

tylko wynika z winy oprogramowania.  Jeśli chodzi o opłacanie składek 

obowiązkiem rolnika jest w terminie tj. koniec stycznia, kwietnia, lipca, 

października. Następnie przekazał informacje w kwestii ubezpieczenia 

społecznego rolników i ubezpieczenia zdrowotnego. Ubezpieczenie zdrowotne 

jest to dodatkowe ubezpieczenie, które jest przekazywane do Narodowego 

Funduszu Zdrowia. Jeśli chodzi o zaległości w opłacaniu składek nie ulegają 

one przedawnieniu, umorzeniu. Zaległości te są dziedziczone. Następna sprawa 

to od 01.01.2016r. weszła ustawa, która mówi że każdemu urodzonemu dziecku 

przysługuje zasiłek macierzyński o ile rodzice są ubezpieczeni w KRUS.  

Zasiłek macierzyński przysługuje matce dziecku. Zasiłek macierzyński wynosi 1 

tys. zł. miesięcznie przez okres kolejnego roku. To jest nie zależne od programu 

500+ to jest dodatkowe świadczenie. Wypłaty z tytułu świadczenia zwolnienia 

lekarskiego jest wypłacane za okres 30 dni. Jeśli chodzi o wypadki przy pracy 

rolniczej, terminowość zgłaszania nie jest zadawalająca. Zgodnie z ustawą 

każdy bezzwłocznie powinien zgłosić wypadek przy pracy. Następnie przekazał 

informacje na temat świadczenia rehabilitacyjnego. Poinformował, że co roku 

organizowane są szkolenia dla rolników, kolejne planowane jest w miejscowości 

Sacin.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady.   

 

PKT 6 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz poinformował, że w dniu 25 sierpnia 2016 roku odbyło się 

posiedzenie komisji.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy 

obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej   p. Tomasz Pietrucha 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 

3. Pracownik Urzędu M i G    p. Agnieszka Łuczak 

4. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa BatorPrzyjęto 

następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W pkt.1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. Zmiany dotyczą zmian w 

planie dochodów budżetu gminy gdzie zwiększa się dochody o 183 38,00zł. 

Następnie p. Skarbnik zapoznała z projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021, która 

jest konsekwencją zmiany w bieżącej uchwale.  
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Przewodniczący komisji zgłosił problem pozostawienia przez wykonawcę 

tłucznia na osiedlu przy ul. Tomaszowskiej. Przewodniczący Rady 

poinformował, że na posiedzeniu komisji Oświatowo – Społecznej  problem ten 

zgłosił również przewodniczący Osiedla p. Zbigniew Loba.  

Następnie pracownik Urzędu p. Agnieszka Łuczak zapoznała z projektami 

uchwał w sprawie: 

- ustalenia opłat za pobyt dzieci i wyżywienie w Żłobku Samorządowym 

prowadzonym przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą. 

-  zmiany Uchwały Nr XXI/148/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie utworzenia Żłobka Samorządowego, 

dla którego organem prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą oraz 

nadania mu statutu. 

 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości na cel publiczny. Przekazał, aby burmistrz 

mógł przyjąć w formie darowizny działki położone w obrębie Kolonia 

Domaniewice wymagana jest zgoda Rady.  

W pkt.2 głos zabrał głos zabrała radny Mirosław Bors zgłosił problem na drodze 

gminnej w kierunku kościoła  – góry Św. Rocha. Prosił, aby nawieziony kamień 

na tej drodze dodatkowo ubić lub wykonać na tym odcinku nawierzchnię 

asfaltową. 

Radny Jacek Bors wnioskował: 

- o wycinkę krzewów na drodze, która prowadzi w kierunku stadionu 

miejskiego, 

- o wycinkę krzewów na działce gminnej we wsi Pobiedna. 

 Radny Sebastian Stolarek przedstawił problem nie ujęcia w projekcie 

kanalizacji ulicy Pilicznej, Bielińskiego, ujęcia ulicy Podgórnej.  

Następnie Przewodniczący poinformował o planowanym terminie sesji. Do 

Biura Rady wpłynęły uchwały co do podziału statystycznego Województwa 

Mazowieckiego. Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, 

że w dniu 25 sierpnia 2016 roku odbyło się posiedzenie komisji. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy 

obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy                                   p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Pracownicy Urzędu M i G    p. Tomasz Bogacki 

                                                                                 p. Agnieszka Łuczak  

5. Przewodnicząca Rady Osiedla Nr 1                    p. Helena Pardej 

6. Przewodniczący Rady                                         p. Tomasz Pietrucha 
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Posiedzeniu przewodniczył p. Bartosz Gulina –Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W pkt. 1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał 

w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2016-2021. 

Następnie pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki zapoznał z 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na cel 

publiczny. 

Podczas dyskusji radny Stanisław Dobrodziej zapytał w kwestii działek w msc. 

Żdżary. Wyjaśnień udzielił p. Bogacki. 

Komisja wnioskowała o ponaglenie zdeklarowanych mieszkańców Żdżar o 

określenie się ostateczne co do zakupu działek lub przygotowanie ich do 

sprzedaży w formie otwartej.  

Następnie pracownik Urzędu p. Agnieszka Łuczak zapoznała z projektami 

uchwał w sprawie: 

- ustalenia opłat za pobyt dzieci i wyżywienie w Żłobku Samorządowym 

prowadzonym przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą. 

-  zmiany Uchwały Nr XXI/148/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 23 czerwca 2016 r. w sprawie utworzenia Żłobka Samorządowego, 

dla którego organem prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą oraz 

nadania mu statutu. 

W PKT. 2 Głos zabrał radny Stanisław Dobrodziej, prosił o interwencję w 

związku z licznymi zgłoszeniami mieszkańców dotyczącymi oczyszczania 

rowów przydrożnych w msc. Żdżary. Radny prosił o usunięcie przydrożnego 

drzewa po ostatnich wichurach naprzeciw Jednostki Straży  w msc. Żdżary. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że utrzymanie rowów przydrożnych o których 

wspomniał radny nie należą do gminy. Utrzymywanie czystości przydrożnych 

rowów przy posesji należy do właściciela działki lub Zarządcy Drogi. Należy 

wystąpić z pismem do Powiatowego Zarządu Dróg.  

Następnie Przewodniczący poinformował o planowanym terminie sesji. Do 

Biura Rady wpłynęły uchwały co do podziału statystycznego Województwa 

Mazowieckiego. 

Radny Tadeusz Jędryka wnioskował o usunięcie złamanego drzewa przy bramie 

cmentarza nowomiejskiego. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej p. Iwona Lepa 

poinformowała, że posiedzenie komisji odbyło się w dniu 25 sierpnia 2016 roku. 
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W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy                                   p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Pracownik Urzędu M i G                        p. Agnieszka Łuczak 

5. Przewodnicząca Rady Osiedla Nr 3                    p. Zbigniew Loba 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że na początku posiedzeniu 

przewodniczył p. Dariusz Dziuba – Przewodniczący Komisji Oświatowo –

Społecznej. Złożył wniosek w związku z tym, że powiększył się nam skład 

komisji o ponowny wybór przewodniczącego komisji i wiceprzewodniczącego 

komisji. W związku z głosowaniem nowym przewodniczącym zostałam 

wybrana na przewodniczącą komisji Oświatowo – Społecznej, natomiast 

wiceprzewodniczącym komisji został wybrany Dariusz Dziuba.  

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Przegląd przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego. 

3. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Komisja zapoznała się z projektami uchwał, które przedstawili przedmówcy 

więc nie będzie powielała. Komisja nie wniosła żadnych uwag. Dodała, że w 

uchwale odnośnie ustalenia pobytu w naszym żłobku opłata stała będzie 

wynosiła 240,50zł. miesięcznie. Natomiast opłata za wyżywienie nie będzie 

przekraczała 10zł.za całodzienne wyżywienie.  

W pkt. 3 radny Sebastian Stolarek przedstawił pismo mieszkańców ulic 

Pilicznej, Mostowej, Podgórnej z prośbą o interwencję w sprawie projektu 

kanalizacji na ulicy Bielińskiego i Pilicznej. Mieszkańcy chcieliby być 

podłączeniu do kanalizacji. Ustalone zostało, że nie będzie w tej chwili zmieniać 

projekt, który został wykonany na ul. Bielińskiego i Piliczną. W roku następnym 

budżetowym można złożyć wniosek jeśli wszyscy mieszkańcy chcą i wyrażą 

taką wolę zostanie przygotowany projekt i myśli, że budżet pozwoli na to żeby 

te osoby przyłączyć do tej kanalizacji.  

Na posiedzeniu był przedstawiony wniosek p. Zbigniewa Loby odnośnie 

pozostawienia bałaganu bo tak należy to nazwać jeśli chodzi o prace 

wykonywane na osiedlu wojskowym przy ul. Tomaszowskiej.  Wykonawca 

pozostawił pryzmę tłucznia w dwóch miejscach na wjeździe do osiedla i druga 

na wysokości kasyna. Można byłoby go w jednym miejscu zgromadzić. Zgłosił 

również problem uzupełnienia części spowalniacza przy ul. Tomaszowskiej, 

wykonawca zdjął fragment tego spowalniacza, ale niestety już go nie założył. 

Prosił o naprawę  oświetlenia na słupie nr 2 przy kasynie. 

Radny Mariusz Fandrych zapytał p. Burmistrza czy można byłoby zmienić 

godzinę odjazdów dzieci z terenu Rosocha, które bardzo wcześnie muszą 

wstawać. Pan Burmistrz powiedział, ze tę sprawę przekaże do pracownika 

merytorycznego, który zajmje się tym problemem. 
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Następnie przewodnicząca komisji poinformowała, że komisja dokonała 

przeglądu szkół w osobach: p. Czesław Lewecki, Tomasz Pietrucha i 

przewodnicząca. Szkoły są przygotowane bardzo dobrze brakuje tylko tego 

pierwszego dzwonka. Panie dyrektorki pracowały nad tym, żeby te szkoły 

wyglądały bardzo ładnie. Wniosek komisji  o wymianę podłogi w dwóch 

klasach w szkole podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą. Myśli, że pani 

dyrektor przedłoży odpowiedni wniosek. Komisji bardzo spodobała się 

operatywność, przedsiębiorczość p. dyrektor w Żdżarach. Pięknie wygląda nowa 

klasa przedszkolna, przygotowane meble i będzie uzupełniony plac zabaw dla 

dzieci. Należałoby się wspólnie z dyrektorami zastanowić nad sprawami 

priorytetowymi, ale panie dyrektorki będą zaproszone na kolejne posiedzenie 

komisji i przedstawią najważniejsze problemy i będziemy się wspólnie starali 

zaradzić. Na tym posiedzenie zakończono. 

 

PKT 7 

Głos zabrał p. Burmistrz odpowiedział, jeśli chodzi o problem 

uzupełnienia części spowalniacza przy ul. Tomaszowskiej, wykonawca zdjął 

fragment tego spowalniacza, ale go nie założył. Po zakończeniu pracy 

wykonawca zamontuje odpowiedni fragment. Natomiast kruszywo, które 

zostało pozostawione będzie wykorzystane na ul. Tomaszowskiej.  

Następnie p. Burmistrz przekazał, że pracownik Urzędu p. Paulina Bis przekaże 

informacje dotyczące pomoru świń.  

W Polsce stwierdzono występowanie afrykańskiego pomoru świń. Jest to 

nieuleczalna, wysoce zakaźna i zaraźliwa, wirusowa świń domowych 

wszystkich ras oraz dzików. Człowiek nie jest wrażliwy na zakażenie tym 

wirusem. Najczęściej wirus przedostaje się do organizmu przez przewód 

pokarmowy. Zakażenie może być także przez drogi oddechowe, uszkodzoną 

skórę, odbyt. Najczęściej obserwowane objawy kliniczne ujawniają się dopiero 

6-10 dni po zakażeniu tym wirusem. Objawy kliniczne i przebieg choroby 

zależą od tego, jakie narządy uległy uszkodzeniu. Najbardziej dramatyczne 

objawy kliniczne i zmiany towarzyszą ostremu przebiegowi infekcji. Pierwszym 

i jedynym objawem klinicznym choroby jest wzrost wewnętrznej ciepłoty ciała 

do 41-42 stopni Celsjusza, któremu jednak nie towarzyszą inne symptomy. 

Gorączkuje świnie mają na ogół zachowany apetyt, poruszają się normalnie. 

Stan taki utrzymuje się przez 3-4 dni, tj. do momentu spadku wewnętrznej 

ciepłoty ciała poniżej normy, który ma miejsce zwykle 24 godziny przed 

śmiercią. Wtedy pojawią się inne objawy kliniczne, które ulegają szybkiemu 

nasileniu i powodują śmierć zwierząt. Do najczęściej spotykanych objawów 

klinicznych, które powstają po spadku gorączki i poprzedzają śmierć zwierząt 

chorych, należą: sinica skóry uszu, brzucha i boków ciała, drobne, liczne 

zapalenie spojówek i wypływ z worka spojówkowego, biegunka, często z 

domieszką krwi, wymioty. U niektórych świń zakażonych sztucznie 
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obserwowano objawy nerwowe. Dotychczas nie opracowano szczepionki 

przeciw wirusowi. Aktualnie zwalczanie choroby odbywa się wyłącznie 

metodami administracyjnymi poprzez wybijanie zwierząt chorych oraz 

znajdujących się w sferze zapowietrzonej. Za ochronę stada przed wirusem 

odpowiada właściciel gospodarstwa. Aby nie dopuścić do wejścia wirusa do 

stada świń hodowca powinien bardzo solidnie zabezpieczyć chlewnię poprzez 

odpowiednie jej ogrodzenie, uniemożliwiające kontakt świń z dzikimi, nie 

wpuszczanie na teren gospodarstwa pojazdów oraz postronnych osób, 

pilnowanie zmiany obuwia i odzieży przez osoby, które muszą wejść do 

chlewni, nie wykorzystywanie jako ściółki zanieczyszczonej słomy. Bardzo 

ważnym źródłem zarazy jest mięso, produkty mięsne oraz nie gotowane odpadki 

kuchenne i poubojowe, pochodzące od świń chorych lub nosicieli. W związku z 

zagrożeniem dot. pomoru świń właściciel powinien codziennie wnikliwie 

obserwować swoje świnie, włącznie z ocena apetytu i objawów gorączki. Jeżeli 

hodowca stwierdza objawy zwiększonych zachorowań i padnięć świń, 

natychmiast powinien zawiadomić powiatowego lekarza weterynarii, 

bezpośrednio lub za pośrednictwem swojego lekarza, wójta lub burmistrza.. 

Należy podkreślić, że właściciele świń nie powinni obawiać się zgłaszania 

podejrzanych przypadków zachorowań świń ponieważ w przypadku 

stwierdzenia wirusa i likwidacji stada właściciel otrzymuje pełne 

odszkodowanie z budżetu państwa. W związku z prośbą Powiatowego Lekarza 

Weterynarii informacje o wirusie zostały przekazane sołtysom, aby mogli 

powiadomić mieszkańców o zagrożeniu jakim jest afrykański pomór świń. 

Pan Burmistrz dodał, że zgodnie z prośbą Powiatowego Lekarza Weterynarii 

należało przekazać wszystkie informacje sołtysom, radnym. Wbrew pozorom 

sytuacja jest bardzo poważna ponieważ pomór pojawił się na wschodzie kraju, 

ale rozprzestrzenia się w centrum i na terenach północnych. Więcej informacji 

udzieli Lekarz Weterynarii.  

 

Pan Burmistrz poprosił pracownika Urzędu p. Łukasza Klatkę o przedstawienie 

informacji na temat powstałych szkód w uprawach w gospodarstwach rolnych  

na skutek gradobicia, które nawiedziły nasze tereny w dniu 11.07. br.  

Pan Łukasz Klatka poinformował, że odnośnie gradobicia z dn. 11 lipca br. 

wpłynęły 283 wnioski w sprawie oszacowania strat. Na dzień dzisiejszy komisja 

zakończyła prace w terenie. Jesteśmy na etapie przygotowywania protokołów, 

każda sytuacja wymaga weryfikacji, musza być podpisane i przekazane do Biura 

Wojewody, gdzie ponownie będą zweryfikowane. Następnie oryginały będą 

wydane rolnikom. Na dzień dzisiejszy jest to tylko kredyt preferencyjny około 

5% jest jedyna pomoc oferowana. Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji nie 

określa innego naboru być może nabór zostanie ogłoszony we wrześniu. 

Nadmienił, że była przeprowadzona odgórna kontrola z Wojewódzkiego 

Urzędu, która weryfikowała sposób w jaki Urząd szacuje szkody w uprawach. 

W protokole pokontrolnym nie wniesiono zastrzeżeń co do pracy komisji.  
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Pracownik Urzędu p. Andrzej Przyborek przedstawił informacje w zakresie 

inwestycji drogowych.  

 W dniu 08.07.2016 roku dokonano odbioru końcowego zadania w postaci 

budowy ulicy Czereśniowej, Wiśniowej i Orzechowej w Nowym Mieście . 

Całkowita wartość zadania 417 030,38 zł z czego: 

 ulica Czereśniowa  - 180 721,33 zł – wykonano jezdnię i zjazdy  

z kostki brukowej gr. 8 cm – 1036,54 m2, chodniki z kostki brukowej gr. 6 

cm 

– 431,82 m2, linię kablową i słup oświetleniowy parkowy ze źródłem 

światła  

o mocy 100 W – szt. 1. Długość 156,54 m. 

 ulica Wiśniowa  - 132 071,93 zł – wykonano jezdnię i zjazdy  

z kostki brukowej gr. 8 cm – 790,34 m2, chodniki z kostki brukowej gr. 6 

cm  

– 271,80 m2, linię kablową i słup oświetleniowy parkowy ze źródłem 

światła  

o mocy 100 W – szt. 1. Długość – 96,60 m. 

 ulica Orzechowa-104 237,12 zł – wykonano jezdnię i zjazdy  

z kostki brukowej gr. 8 cm – 606,83 m2, chodniki z kostki brukowej gr. 6 

cm – 331,88 m.2. Długość – 71,77 m. 

W dniu 28 lipca dokonano odbioru końcowego zadania w postaci przebudowy 

drogi gminnej nr 160808W Rosocha – Sacin – Bełek we wsi Świdrygały. 

Całkowita wartość zadania 182 446,36zł. Wykonano nawierzchnię bitumiczną 

gr. 5 cm na odcinku 1110 m o szerokości 4 m z obustronnymi poboczami z 

kruszywa o szerokości 0,50 m. 

W dniu 10 sierpnia 2016 roku podpisano umowę z P.H.U. MONA Monika 

Jóźwiak, Aleksandrówka 28, 05-622 Belsk Duży na przebudowę ulicy Pilicznej 

w Nowym Mieście oraz przebudowę drogi lokalnej we wsi Pobiedna.  

Wartość umowy brutto 176 500,71 z czego: 

 ul. Piliczna     -  152 120,76 zł, 

 droga lokalna we wsi Pobiedna  -    24 379,95 zł. 
Prace są w trakcie realizacji. Termin wykonania – 19.09.2016 rok. 
 

Pan Burmistrz udzielił wyjaśnienia odnośnie zgłoszonego problemu na drodze 

gminnej w kierunku kościoła Św. Rocha. Wpłynęły prośby mieszkańców nie na 

drogę, która jest teraz wysypana, ale o drogę wcześniejszą. Postaramy się w 
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pierwszej kolejności tę drogę wykonać ze względu, że znajdują się tam 

zabudowania. Natomiast z drogi, która jest do św. Rocha rzadziej korzystają 

mieszkańcy. Droga mniej jest  użytkowana i zostanie utwardzona.  

Radny Mirosław Bors dodał, że na uroczystości 15 sierpnia było dużo osób i nie 

pamięta kiedy tak było. Zwłaszcza, że nawieziony kamień na tej drodze nie jest 

ubity i dochodziło do różnych potknięć. Uważa, że jest to najgorszy odcinek i 

należałoby wykonać nawierzchnię asfaltową tj. ok. 200m. Przewodniczący 

Gminnej Rady Seniorów zaproponował położenie na drodze dodatkowo 

drobniejszej frakcji, dodał, że dobrze że jest grubszy kamień gdyż stabilizuje 

podłoże, ale dodatkowo drobniejsza frakcja poprawi stan drogi. Pan Burmistrz 

wyjaśnił, że nie możemy przekroczyć określonego funduszu. Dodatkowa 

frakcja, dodatkowy kamień to dodatkowe koszty i nie zawsze zapewnione są w 

budżecie.  

Następnie p. Burmistrz przedstawił informacje w okresie międzysesyjnym tj. od 

23.06.2016 roku do  30.08. br. 

- koniec czerwca to przygotowania i spotkania z organizatorami wyścigu 

kolarskiego, który się odbył na naszym terenie.  Natomiast początek lipca to 

szereg spotkań z wszystkimi służbami zarówno z naszymi jak również z 

zewnętrznymi służbami w sprawie organizacji Światowych Dni Młodzieży. 

Młodzież przebywała od 20-24 lipca. Szereg informacji ukazała się lokalnej 

prasie. Organizowaliśmy m. in. pielgrzymkę z poczęstunkiem, koncerty, mecz 

na miejskim stadionie. Te dni były dobra reklama Nowego Miasta. Za 

organizacje zostały przesłane podziękowania oraz wyróżnienia przez naszego 

Biskupa Andrzeja Dziubę na gali w Żyrardowie. Nagrodę otrzymał p. Burmistrz 

i Ks. Sylwester Bernat jako koordynator Dni Młodzieży w naszej diecezji. 

Dodał p. Burmistrz, że byliśmy jedyna gminą, która przyjęła gości z zagranicy.  

- kolejne wydarzenie to dwudniowa rekonstrukcja historyczna 350 lat 

podpisania ugody. Odbyło się wiele spotkań ze służbami organizacyjnymi. 

Podziękował wszystkim, którzy w te wydarzenia się zaangażowały: nauczyciele, 

komitety organizacyjne p. Janowi Trzaskowskiemu, mieszkańcom, radnym, 

proboszczowi parafii Łęgonice. W uroczystościach wzięło wielu gości m. in. 

Marszałek Senatu RP Stanisław Karczewski, posłowie, konserwator zabytków, 

dyrektor delegatury w Radomiu oraz uczestnicy kilku jednostek wojskowych.  

- W tych dniach wspólnie z siecią TOPAZ zorganizowany został park rozrywki 

dla dzieci odbywał się przed siedziba sklepu TOPAZ.  

- W połowie sierpnia przyjmowaliśmy przez dwa dni pielgrzymów i zgodnie z 

prośbą dyrektora pielgrzymki zapewniono jak najlepszą opiekę przez straż jak i 

miejscową policję. Niektórzy radni zakupili wodę dla pielgrzymów, natomiast 

Urząd wspólnie z fundacja z Grójca  słodkie napoje, które otrzymaliśmy formie 

darowizny i w takiej formie zostały przekazane. W tych dniach przyjmowaliśmy 

jeszcze jedna pielgrzymkę, którą przyjęliśmy w Domu Kultury. 

- Kolejną imprezą, która pochłonęła szereg spotkań były to Dni Nowego Miasta 

i Dożynki. Na jednym ze spotkań ustalono z sołtysami formułę tegorocznych 
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dożynek tzn. występy ludowe, i stoiska. Przypomniał, że w tym roku 

zaproponowano występ dwóm grupom z naszego terenu tj. zespołowi 

Bielinianki i zespołowi Ziemi Nowomiejskiej. Niestety Zespół Ziemi 

Nowomiejskiej zrezygnował z występu i jak przekazał pracownik merytoryczny, 

który się zajmował nie był zainteresowany występem na naszych dożynkach. 

Natomiast zespół Bielinianki wystąpił i jeszcze raz podziękował. 

Następnie pan Burmistrz przekazał informacje, które są przykre a pojawiają się 

w Internecie i potocznie w obiegu a z sprawą nie maja nic wspólnego. Pierwsza 

to że mieliśmy zażądać pieniędzy od sołtysów na organizację dożynek. Myśli, 

że wszyscy obecni na zebraniu sołtysi potwierdzą, że wybór stoisk był 

dobrowolny. Podziękował tym wszystkim, którzy wystawili stoiska: Łęgonice, 

ul. Góra, Gostomia, Świdrygały.  Druga informacja to ta, że nie umożliwiliśmy 

występu orkiestrze, a zapłaciliśmy innej. Nasza wystąpiła wtedy kiedy miała 

wystąpić według uzgodnienia, że nasza będzie występowała w dożynki.  

Natomiast ta której mielibyśmy tyle zapłacić  to orkiestra wojskowa, zawodowa 

która dzięki staraniom marketingowym wystąpiła u nas ale za darmo. Kolejne 

wpisy internetowe to, że nie pozwolono wystąpić lokalnym artystom. Lokalne 

imprezy ustala się na kilka tygodni wcześniej i takich artystów zgłosiło się 

cztery osoby. Wszystkie te cztery osoby mogły się zaprezentować na scenie. 

Trudno, żeby umieszczać ostatniego dnia dodatkowe osoby tzn. że kogoś 

chcielibyśmy wykreślić z tego programu.  

Dzisiaj po rozmowach ze stowarzyszeniem Młyn w Gostomi jednym z 

przedstawicieli p. Zajączkowskim. Pan Burmistrz zaznaczył, że aby warsztaty 

mogły się odbyć zapłaciła gmina. Natomiast wpisy w Internecie pojawiają 

zapisy, że gmina nie dba o młodzież i nie pozwala im uczestniczyć w zajęciach 

muzycznych lub występować.  

- Pan Burmistrz poinformował, że w okresie wakacyjnym nadzorował remonty 

w nowo utworzonych pomieszczeniach Domu Kultury. Oddano cztery sale oraz 

taras. Są one w trakcie zagospodarowywania. Oddano również żłobek. Do 

żłobka będzie uczęszczać zgodnie z projektem 20 dzieci. Dom Kultury 

rozpocznie nabór we wrześniu. W drodze konkursu na dyrektorów zostały 

wybrane p. Marta Gonta – Głowacka Dyrektor Domu Kultury, p. Grażyna Plęs – 

Banach dyrektor Żłobka.  

- Jesteśmy w trakcie zagospodarowania dwóch boisk w msc. Łęgonice i 

Jankowicach. Realizacja będzie wykonana etapami, ponieważ zostały już 

wykonane płyty boisk. Wykonane zostały już bramki, które zostaną 

zamontowane.  

Jeżeli chodzi o odbiory inwestycji informacje przekazał pracownik 

merytoryczny p. Andrzej Przyborek. Odbyło się szereg spotkań w starostwie 

odnośnie inwestycji na osiedlu wojskowym.  

- wizyta w Ministerstwie Rozwoju dot. możliwości zagospodarowania strefy 

nowomiejskiej, 
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- wizyta u Marszałka Struzika w sprawie inwestycji drogowych na naszym 

terenie, 

- dwie wizyty w Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, 

- kolejna wizyta w Ministerstwie Rozwoju i rozmowa z p. Kwiecińskim. 

Zaprosił w sołtysów, radnych, obecnych na sali na spotkanie, które odbędzie się 

z p. ministrem na sali gimnastycznej przy gimnazjum w dn. 09.09.br o godz. 

13.00. Pan Minister Kwieciński będzie prowadził konsultacje na terenie naszego 

kraju. Konsultacje rozpoczyna od Nowego Miasta.  

- udział w spotkaniu z Ministrem Obrony Narodowej Antonim Macierewiczem. 

Pan minister również zadeklarował przyjazd do Nowego Miasta.  

- udział w spotkaniu w Ministerstwie Środowiska w sprawie zagospodarowania 

naszej wyspy i terenu nad Pilicą, 

- Kolejna wizyta w Ministerstwie Kultury z ministrem Szmidtem. Odbyły się 

dwa spotkania. W trzecim spotkaniu  uczestniczyła pani, która jest zatrudniona 

od pozyskiwania środków. Spotkania dotyczyły nowej perspektywy finansowej 

oraz inwestycji drogowych.  

- spotkanie z Komendantem Policji p. Faryną na temat bezpieczeństwa, środków 

prewencji, zabezpieczenia imprez masowych oraz bezpieczeństwa na drogach,  

- szereg spotkań ze starostą na temat utrzymania dróg oraz inwestycji na terenie 

osiedla wojskowego, 

- przed Światowymi Dniami Młodzieży odbył się pokaz dla pracowników 

Urzędu ewakuacji prowadzony przez zastępy miejscowe straży przy 

współdziałaniu straży powiatowej. Obserwatorem działań był komendant 

Główny Straży.  

Kolejna informacja taka jak w poprzednim roku nasz teren nawiedziły również 

nawałnice. W b.r. nawałnice zniszczyły także szereg budynków w msc. Bieliny i 

Rokitnica oraz uszkodzony został kościół w Żdżarach. O szkodach w uprawach 

rolnych informacje przekazywał pracownik merytoryczny p. Łukasz Klatka. 

Wniosków wpłynęło 386. Komisja musiała intensywnie pracować. Podziękował 

strażakom za udział w usuwaniu szkód.  

Nieraz poruszany był problem bezdomnych psów, kotów. Urząd ma wyłonioną 

firmę, która odbiera bezdomne zwierzęta. Natomiast wynikła sprawa być może z 

niewiedzy rolników, w miejscowości Rudki zgłoszono bociana. Informacja 

wpłynęła do pracownika merytorycznego i problem byłby rozwiązany. W 

między czasie zgłoszono do firmy, która zajmuje się odbieraniem bezdomnych 

zwierząt o pozostałym bocianie. Firma odebrała  bociana i zażądała uiszczenia 

należności za jego odbiór w kwocie 2 tys. zł. Pan Burmistrz prosił, aby w takich 

sprawach zgłaszać się do p. P. Bis pracownika merytorycznego wówczas koszty 

będą trochę mniejsze. 

 

Głos zabrała radna Iwona Lepa sprostowała informacje, że gmina się nie 

dołożyła do zajęć muzycznych we Młynie. Wyjaśniła, że radnej dziecko miało 

przyjemność uczestniczyć w tych warsztatach było bardzo dużo dzieci i nie 
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tylko z terenu naszej gminy, ale również z Warszawy i okolic. Na zakończenie 

warsztatów odbył się koncert rodzice mieli przyjemność wysłuchać swoich 

uzdolnionych dzieci. Pan Zajączkowski podziękował za udział p. Burmistrzowi 

za przekazanie środków. Podziękowania złożył obecnej na koncercie p. 

Sekretarz.  

Pan Burmistrz dodał, że my o dzieci jak najbardziej dbamy. Nie chodzi o to, że 

przyjęliśmy nasze liceum i zadbaliśmy o nasza starszą młodzież, ale zadbaliśmy 

o zajęcia pozalekcyjne w szkołach, organizację ferii zimowych. Również Dom 

Kultury będzie udostępniony dla dzieci.  

 

Sołtys wsi Żdżarki p. Małgorzata Woźniak zgłosiła problem na drodze 

powiatowej w kierunku Prosna. Zaproponowała zamiast kosztów ponoszonych 

na równiarkę przeznaczyć na drogę co roku dwie przyczepy kruszywa. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że droga jest powiatowa. Gmina na poprawę stanu tej 

drogi przeznacza własne środki z budżetu. Starostwo nie jest w stanie wykonać 

zadanie z braku środków.  Pismo w tej sprawie zostanie przedłożone starostwie.  

 

Pan Burmistrz poinformował, że w najbliższym czasie będzie odbędzie się 

przetarg na drogę w kierunku Waliska – Ulów. Pan Burmistrz zasugerował w 

Starostwie jeżeli Starostwo nie ma zabezpieczonych środków w budżecie to 

część środków, którą przeznaczyły Lasy Państwowe przeznaczyć na drogi 

powiatowej we wsi Prosna. Pan Burmistrz nie wie jakie porozumienie zostanie 

zawarte i czy Lasy Państwowe zdecydują się przekazać te środki gdzie indziej. 

Natomiast jeśli chodzi o drogę w kierunku Ulowa będzie niedługo wykonana.  

 

Sołtys wsi Prosna p. Jerzy Wielgus poinformował, że w sprawie drogi 

powiatowej we wsi Prosna były zbierane podpisy od mieszkańców. W 

odpowiedzi na pismo przekazano jeżeli będą środki przesunięte z zadania 

budowa drogi w kierunku Waliska –Ulów zadanie to będzie realizowane.  

 

Radny Sebastian Stolarek zapytał w kwestii udziału w spotkania w 

Ministerstwie Środowiska w sprawie zagospodarowania naszej wyspy i terenu 

nad Pilicą. Na jakim jesteśmy etapie i jakie są ustalenia.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o teren naszej wyspy musimy mieć 

zgodę Krajowego Zarządu Gospodarki Wodnej. Nasz projekt analizował 

Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej. Wstępnie mamy zapewnienie, że ten 

teren zostanie wydzierżawiony, ale nie wiadomo na jaki okres czasu i po 

przeanalizowaniu tego projektu prawdopodobnie będziemy mogli na tym terenie 

inwestować. Natomiast pozostaje jeszcze jak otrzymamy zgodę z RZGW. 

Następnie inwestycję musi ocenić RDOŚ.  

Następnie radny przypomniał, że p. Burmistrz na poprzedniej sesji wspomniał, 

że odbyły się rozmowy z firmą, która złożyła najkorzystniejszą ofertę na 

realizację monitoringu na naszym terenie. Na jakim etapie jesteśmy w dniu 
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dzisiejszym. Pan Burmistrz odpowiedział, że wpłynęły dwie oferty jedna 

opiewała na kwotę ok. 100tys. zł. natomiast druga na kwotę ok. 30tys.zł. 

Przedstawiciel firmy stwierdził, że jednak pojawiły się jakieś trudności bo 

sygnał z kamery, która byłaby zainstalowana na ul. Pilicznej nie będzie 

odbierana ponieważ jest za duża odległość i powinna być stacja przekaźnikowa. 

Natomiast w międzyczasie pojawiły się takie informacje, że będzie można 

pozyskać środki w ramach jakiegoś programu dotyczącego bezpieczeństwa i w 

ramach tego programu będzie ujęty monitoring całego miasta. Tym bardziej, że 

do tych kamer, które mamy nie możemy podłączyć nowej kamery. Na dzień 

dzisiejszy zostaną zainstalowane trzy kamery, które były wskazane przez Policję 

i ujęte w tej ofercie.  

Radny Dariusz Dziurowicz stwierdził, że jest zbulwersowany informacją na 

temat bocianów jest to przykład jak można wyłudzać pieniądze od gminy. I 

uważa, że wszelkiego rodzaju działania interwencyjne dotyczące odławiania 

bezdomnych zwierząt powinny być poparte konkretnymi umowami ewentualnie 

jakiś pracownik merytoryczny potwierdzał zgodę na tego typu działanie. Pan 

Burmistrz odpowiedział, że był to pierwszy przypadek i myśli, że ostatni. Gmina 

podpisała umowę z firmą wyłapywania zwierząt. Wiadomo, że psy i koty 

trafiają do schroniska, natomiast jeśli chodzi o bociany najczęściej trafiają do 

ZOO. Natomiast jeśli pojawi taki sam przypadek zgłaszający będzie musiał 

ponieść koszty.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś odniosła się w kwestii wpisów, które 

pojawiają się na stronie internetowej. Według wpisów są to krzywdzące opinie 

na temat pani dyrektor Marty Gonta – Głowackiej, która rzekomo nic nie robi, a 

otrzymuje wynagordzenie. Jest to absolutna bzdura. Pani dyrektor bardzo ciężko 

pracuje myjąc podłogi w pomieszczeniach. Po wszystkich etapach remontu 

trzeba posprzątać, nie ma pomocy i wykonuje je sama. Prosiła, że jeżeli piszemy 

o kimś mówimy, o kimś to opierajmy się na faktach. 

Pan Burmistrz dodał, że pani dyrektor bo objęciu stanowiska przystąpiła do 

przeprowadzenia remontów. Cztery sale zostały już prawie wykończone. 

Potwierdził wypowiedź Wiceprzewodniczącej. Przez okres dwóch miesięcy pani 

dyrektor włożyła bardzo dużo pracy. Nie były zatrudnione dodatkowo osoby do 

pomocy po to, żeby zaoszczędzić środki. I wszystkie nieprawdziwe słowa o pani 

dyrektor są krzywdzące.  
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PKT 8 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

- od Urzędu Skarbowego informacja dotycząca przekazania oświadczenia 

majątkowego zgodnie z właściwością miejscową. 

- wpływają uchwały samorządów dotyczące podziału statystycznego 

wyodrębnienia miasta Warszawy z województwa mazowieckiego. 

Przewodniczący Rady podziękował za zaangażowanie się w przygotowanie 

Dożynek. Ze swojej strony i ma nadzieję, że i tych zdecydowanych i nie 

wszystkich radnych złożył deklarację pomocy dla tych którzy czynnie włączają 

się w organizację tego typu świąt. Prosił sołtysów o udział w posiedzeniach 

komisji, gdyż jest to płaszczyzna do rozwiązywania wielu problemów. 

Następnie przekazał obecnym sołtysom, że nie będą zwoływane sesje ,,sztuka 

dla sztuki” szanując obecnych sołtysów czas. Staramy się tak organizować 

pracę, aby nie siedzieć tutaj i wymyślać punkty, które będą tworzone na siłę 

tylko w porozumieniu z Burmistrzem, z p. Skarbnik ze wszystkimi samorządami 

wyższego szczebla, które nakładają na nas określone obowiązki organizujemy tą 

pracę wtedy kiedy potrzeba. Zgodnie z regulaminem pracy jest to raz na kwartał 

w trybie zwyczajnym. Więc to nie wynika z chęci czy, też nie czy my się 

będziemy spotykać częściej. Przewodniczący stwierdził, że ucina wszelkie 

dewagacje na temat przekazywania środków dla Gminnej Rady Seniorów. 

Zarówno Rada Seniorów i Rada Młodzieży pracuje bez żadnych środków. 

Prosił, aby zaprzestać się wdawać w zbytecznie wyssanym z palca tematom, 

które nie mają miejsca. Następnie Przewodniczący odniósł się do kwestii 

organizowanych przez samorząd imprez. Kiedyś była taka praktyka, że naszym 

lokalnym artystom za występy np. na dożynkach płacono. W tej kadencji my 

sobie tego nie wyobrażamy, aby występując dla naszych mieszkańców musimy 

kogoś sowicie wynagradzać.  

Głos zabrał przewodniczący Gminnej Rady Seniorów p. Jan Trzaskowski. Do 

ustawy o samorządzie terytorialnym z 2001 roku gdzie znajduje się zapis, że 

można powoływać Radę Młodzieży ustawodawca dodał artykuł do ustawy z 

2013 roku, który to artykuł umożliwia Radzie Gminy powołanie Gminnych Rad 

Seniorów. W dniu 1 grudnia zostało zwołane pierwsze posiedzenie Gminnej 

Rady Seniorów w składzie 15 osób. Rada spełnia rolę opiniodawczą, doradczą. 

Opiniuje wszystkie te ustalenia, które organy gminy i organy wykonawcze 
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realizują na terenie gminy. Rada Seniorów wyznaczyła sobie zakres będący 

przedmiotem zainteresowania w zakresie opieki zdrowotnej, pomocy 

społecznej, komunikacji publicznej, działalności oświatowej, a także 

działalności kulturalnej. Staramy się poprawić sprawność fizyczną u osób 

starszych. Na obecnym etapie rada jest na zasadzie wewnętrznej organizacji tzn. 

ustalania wewnętrznego statutu. Prosił obecnych na sali o informację ile jest na 

terenie sołectwa osób, którzy z różnych przyczyn nie mogą samodzielnie 

dotrzeć do Przychodni, do szpitala. Prosił o informację na następną sesję. 

Przewodniczący dodał, że na wspieranie tych inicjatyw rząd przeznaczył środki 

na lata 2015-2020 w kwocie 20mln.zł. na polepszenie cokolwiek egzystencji 

ludzi starszych. Prosił obecnych do współpracy.  

Pan Burmistrz podziękował sołtysom i radnym za to, że są zaangażowani w 

sprawy w jakich warunkach mieszkańcy mieszkają. W ostatnim czasie do 

Urzędu wpłynęły informacje komu należy pomóc. Z pomocą opieki społecznej 

analizowane są sytuacje tych osób. Z reguły to są samotne osoby. Pan Burmistrz 

podziękował za pomoc za to, że obecni na sali interesuję się losami swoich 

mieszkańców. Prosił o zgłaszanie takich sytuacjach. 

PKT 9a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. Skarbnik 

p. Ewa Bator omówiła załączniki oraz uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXII/151/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021. Skarbnik p. Ewa Bator omówiła załączniki 

oraz uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXII/152/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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PKT 9c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dzieci i wyżywienie w 

Żłobku Samorządowym prowadzonym przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą.  

Pan Burmistrz omówił powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXII/153/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9d 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/148/2016 Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 28 czerwca 2016r. w sprawie utworzenia 

Żłobka Samorządowego, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Nowe 

Miasto nad Pilicą oraz nadania statutu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXII/154/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  

 

PKT 11 

Radna Karolina Kącka podziękowała za wykonanie placu zabaw. 

Przewodnicza Osiedla nr1 p. Helena Pardej prosiła o ustawienie przy wjeździe 

na osiedle znaku ograniczenia prędkości. Ustawienie znaku od ul. Szkolnej 

(blok 1 i 2) i z drugiej strony przy wjeździe do garaży.  

Pan Burmistrz prosił o skierowanie wniosku pracownikowi merytorycznemu p. 

Andrzejowi Przyborkowi. 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokółowała        Przewodniczył  

         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas                         mgr Tomasz Pietrucha 
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